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Geachte heer Verheul,  

 

Op 11 mei hebben wij van u artikel 39 vragen ontvangen inzake het coronavirus. 

Hierbij ontvangt u de beantwoording op deze vragen.  

 

1. Heeft het college al inzichtelijk wat de risico’s en/of de financiële gevolgen zijn 

voor de gemeente financiën? 

 
- Het college is momenteel bezig de risico's en financiële gevolgen van de Corona-

crisis in kaart aan het brengen.  
Op heel wat terreinen heeft de gemeente slechts beperkt of geen invloed op hoe 

de kosten zich ontwikkelen. We volgen de ontwikkelingen in het sociale domein, 

de bouwleges, de garantstellingen, de waardeontwikkelingen, vorderingen, 

duurzaamheidleningen, etc. Daarnaast proberen we de risico’s in te dammen op 

de terreinen van grondexploitatie, te ontvangen subsidies, rentekosten, 

personeel, de dienstverlening door Drechtsteden, huurinkomsten, marktgelden en 

subsidiering van sport, etc. 

Waar mogelijk gaan we actief in gesprek in de samenleving om de economische 

en sociale gevolgen voor de inwoners van Sliedrecht tot een minimum te 

beperken. 

We houden ook intensief de vinger aan de pols bij onze uitvoeringsinstanties 

zoals de SSD en DJ&G en zoeken we met hen naar oplossingen voor de 

problemen.  

Hiermee hebben we wel ongeveer de terreinen in beeld, maar nog onvoldoende 

beeld van en grip op hoe de kosten zich hier gaan ontwikkelen. Dat beeld 

bouwen we al monitorend nu langzaam op.  

 

2. Zo nee, waarom niet en zo ja kunnen deze dan nu gedeeld worden met de 

gemeenteraad? 

 

Zie antwoord op vraag 1.  



 
3. Het is wel zeker dat deze Corona crisis de gemeente geld gaat kosten. Heeft het 

college al een voorstel voor de gemeenteraad ter dekking van de extra lasten en zo ja 

welke? 

 

De dekking van de extra lasten zal gerapporteerd worden in de 2e tussenrapportage 

van 2020. De dekking van eventuele lasten in 2021 zal in de begroting van 2021 

opgenomen worden 

 

Wij vertrouwen erop uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 

De secretaris,   De burgemeester, 

 

     

 

N.H. Kuiper mca mcm  D.R. van der Borg 


